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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld (M)

Redogörelse för politiska beslut i ärendet ”underhåll av Stenhamra förskola”.

Vi politiker läser i Mälaröarnas nyheter: ” Höga sporhalter och byggnad i förfall – Stenhamra förskola har gjort 
sitt. Till sommaren ersätts den med en temporär lösning tills kommunen byggt en ny förskola”.  Den temporära 
lösningen blir hyrda paviljonger enligt informationschef  Elfver. Föräldrarna har informerats och de ska få mer 
information i början på mars enligt artikeln. F.n. pågår en anbudsinfordran på 1000 kvm paviljonger.

Ö-partiets politiker kan inte finna att det finns något politiskt beslut för det som beskrivs ovan. Men det innebär 
inte att politiska beslut saknas, Ö-partiet kan ha missat protokollerade beslut.

Fråga 1: Var och när har de politiska besluten fattats som lett fram till att Stenhamra förskola ska rivas, 
paviljonger hyras etc.

Beslut om den nu aktuella rivningen och upphandlingen av hyrda paviljonger är ett ärende som berör olika fora 
som Tekniska nämnden, Utförarnämnden för skolproduktion Barn – och utbildningsnämnden, Kommunstyrelsen 
etc. från det att det bristande underhållet upptäcktes för kanske 7-8 år sedan till dags dato. Beslut att hyra och 
inte äga paviljongerna bör vara baserat på en ekonomisk kalkyl vilket gör att även ekonomifunktionen kan vara 
inblandad i ärendet.

Fråga 2: Vilka politiska beslut och/eller information har fattats/lämnats i ärendet i angivna organ under angiven 
tid.

För Öpartiet
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